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ALGEMENE LEDENVERGADERING  

DATUM: 15 NOVEMBER 2023 
 
AANWEZIG  BESTUUR EN LEDEN VOLGENS PRESENTIELIJST 
AFWEZIG M.K. ZIE PAGINA 11 
 

Notulen 

1.Opening en vaststelling agenda  
De voorzitter heet de leden van harte welkom.  

 

2. Mededelingen en korte terugblik voorzitter 
In 2023 zijn alle activiteiten die in de coronajaren in verdrukking waren geraakt of geen doorgang 

vonden, weer opgepakt.  

We zijn er samen in 2023 in geslaagd om nieuwe activiteiten (powerwalk, sprintmeer-kamp King and 

Queen of the S print) op te zetten en ook om bestaande activiteiten weer een nieuwe impuls te 

geven. Deze lijn willen we doorzetten naar 2024. Tegelijkertijd hebben we met de verhuur van 

kantoorruimte aan de Stichting Sportservice Noord Brabant (Missie Maashorst) een bredere basis 

gelegd onder de exploitatie (zij het nog voor de korte termijn). We hebben een begin gemaakt met 

een gezamenlijke overlegstructuur met de sportclubs die ook actief zijn in het sportpark. In eerste 

aanzet betreft het om op specifieke onderwerpen samen op te trekken naar de gemeente. Het 

overleg focust zich nu vooral op de fysieke aspecten van het sportpark en welke plannen de 

gemeente in de toekomst daar wel of niet mee heeft. Je moet dan denken aan verkeersveiligheid en 

routing, maar ook aan de aanpassingen die nodig zijn op het gebied van energiebesparing 

(lichtmasten verledding). Dit gezamenlijk overleg zetten we door naar 2024. 

Ons ledenaantal ligt nog onder het niveau van vóór corona. Maar we zijn er wel in geslaagd om een 

verdere afname te keren en zelfs een kleine groei te realiseren.  

We blijven net als in 2023 investeren in de vereniging en de structuur. Tegelijkertijd willen we 

vooruitkijken en kijken of en waar bijstellingen in onze koers nodig zijn. 

Ook is het goed om even stil te staan bij de leden die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen zijn. En 

aandacht voor elkaar en met elkaar te hebben voor leden die te maken hebben met ziekte en of 

tegenslag. 

Ik wil iedereen bedanken die zich het afgelopen jaar weer actief heeft ingezet voor onze club. Zonder 

uw vrijwillige inzet kunnen we het niet draaiende houden. Een voorbeeld van die inzet is Uden on 

Ice. Ook dit jaar zullen wij weer een beroep doen op onze leden om zich daarvoor aan te melden via 

het inzetrooster. Binnenkort zult u via uw mail hierover weer geïnformeerd worden. 
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 3.  Notulen 12 april 2023 
De notulen worden goedgekeurd. Er is 1 opmerking over de presentie lijst. 1 persoon staat niet op de 
presentie lijst maar was volgens eigen zeggen wel aanwezig. Deze persoon wordt toegevoegd.   
 
 
4. Statuten 
We hebben niet de juiste procedure gevolgd bij het vaststellen van de nieuwe statuten. Daarom 
leggen we de statuten weer voor aan onze leden ter goedkeuring.  
 
Er zijn enkele tekstuele wijzigingen. Zo is er een nieuw artikel toegevoegd en wel Artikel 18 lid 6: elke 
wijziging behoeft voorafgaand schriftelijke toestemming van de Atletiek Unie. Verder staan er extra 

bepallingen en waarborgen vermeld t.a.v. besluit opheffing van de vereniging.  
 
De statuten wijzigingen kunnen nu niet vastgesteld worden, omdat er in deze vergadering niet wordt 
voldaan aan de vereiste aanwezigheid van tenminste  twee derde van het het leden.  Daarom is op 6 
december de volgende Algemene Ledenvergadering gepland. Dan kunnen de statuten met 
meerderheid van stemmen worden vastgesteld. 
 
 

5. Huldigingen en Jubilarissen 
 
In het seizoen 2023 zijn door senioren en masters zeer goede prestaties neergezet. Hier hebben we 
tijdens de ALV bij stilgestaan en de volgende sporters zijn in het zonnetje gezet. 
 

o Job van Asperen 
3e 400m NK Masters 

o Twan Bongers 
 1e hoogspringen, NK indoor Masters en 8e bij 10 kamp EK Masters Italie  

o Marc van Gils 
1e 400m NK indoor Masters, 1e 400m en 1e 800m NK Masters 

o Peter Mijsberg 
2e 3000m NK Indoor Masters, 2e NK Cross, 1e 3000m steeplechase NK Masters 

o Eugene Lommen 
3e kogelstoten NK indoor Masters, 1e speerwerpen EK Masters Italie, speerwerpen 
NL record 

o Daan Spanjers  
2e hoogspringen NK Senioren 

o Bas van Summeren  
1e steeplechase 3000m NK Masters 
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Jubilarissen  
Onderstaande leden zijn dit jaar jubilerend en hebben een bloemetje ontvangen.    
 
25 jaar lid: 

o Annette van de Heuvel; Anette is actief op de bostraining op de zondagochtend en op de 

baan op woensdagochtend. Daarnaast is ze actief als vrijwilliger bij Uden on Ice. 

 

o Gerrit Laurenssen; Gerrit was recreant loper in het bos en op de baan maar is al jaren niet 

meer actief wegens een chronische knieblessure. Maar hij is altijd bewust lid gebleven omdat 

hij de club een warm hart toe draagt! 

 

40 jaar lid: 
o Toon van de Berg; Wie kent hem niet!? Op vele vlakken actief: fotograaf, parcours van de 

crossen schoonmaken, vrijwilliger bij de accomodatiecommissie. Maar ook een goede atleet 

in zijn tijd (de 7 heuvelen onder het uur). Toon is ook een aantal jaren actief geweest als 

loopmaat/begeleider voor een G-atleet (blind). 

 

o Roel van Oort; Een echte Keien Kei!  Als kleine jongen stond voetbal op 1, maar als je het jaar 

rond wilt trainen moet je bij de Keien zijn! Roel verleende op vele vlakken hand en 

spandiensten voor de Keien. Bij de accommodatie commissie (oud ijzer wegbrengen, rommel 

naar de vuilnisbelt), jeugdtrainer geweest en jurylid. 

 

o Will Pepers; Will is begonnen als Jury, was actief voor de jeugd. Ze loopt op zondagochtend 

in het bos bij Tiny en nam soms de training over als Tiny verhinderd was. 

 

 

Bedanken 

Een aantal leden neemt afscheid en worden bedankt voor hun jarenlange inzet als vrijwilliger:   

o Tinie Bekkers; Tinie raakte betrokken bij de Keien toen haar zoon lid werd. Ze is jarenlang 
Jurylid geweest en de afgelopen 10 jaar (in weer en wind) actief bij het wedstrijdsecretariaat 
bij de Keien-crossen.  
 

o Henny Verstegen; Via zijn dochter is Henny betrokken geraakt bij de Keien.Na de jurycursus 
is hij doorgegaan als scheidsrechter bij regionale wedstrijden.  Henny onderhoudt zijn 
conditie door te lopen bij de zondaggroep van Frans van Dooren.  
 

o Leo Nederkoorn; Leo is begin jaren 80 van de vorige eeuw betrokken geraakt bij de Keien 
door zijn zoon. Hij is begin jaren 80 gestart als jurylid en heeft dit ruim 40 jaar lang gedaan.  
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o Julia Smeehuizen; Julia is onlangs gestopt als trainster sportief wandelen wat ze deed sinds 
2017.  Om zichzelf actief verder te ontwikkelen als wandeltrainer heeft ze 2 opleidingen 
wandeltrainer gevolgd. In de zomer van 2022 heeft Julia het zomeravond wandelen 
geïnitieerd. ‘Geniet en Beleef’.  
Inmiddels is Julia als zelfstandig trainster bezig in de Meijerijstad.  
 

o Esther van den Eijnde, Stefanie van den Eijnde, Anna Velders; De drie dames van het 
Kantinebeheer! Dit beheer hebben ze 2,5 jaar geleden overgenomen van Petra van Oort. Fijn 
dat jullie toen bereid waren het kantinebeheer op je te nemen. Het was niet altijd eenvoudig, 
corona maar ook onze energiemaatregelen hadden veel invloed. Samen met de bar/kantine 
medewerkers hebben jullie er het beste van gemaakt. Bedankt voor jullie inzet, wij 
respecteren jullie keuze om te stoppen en we zijn blij dat jullie het stokje kunnen over geven 
aan Paul van Reijmersdal, onze nieuwe kantinebeheerder. 

 
Paul van Reijmersdal neemt  per direct het stokje over van de huidige kantine beheerders.  
Paul is 2,5 jaar lid van de Keien, gepensioneerd en loopt in de donderdag ochtend groep. Hij heeft er 
zin in om deze taak op te pakken.  

 
 
6. Toekomst van de Keien  
 
Als je niet nadenkt over de toekomst kun je hem ook niet maken. Dat is waar we afgelopen tijd mee 

bezig zijn geweest en waar we graag enkele aspecten van willen toelichten. 

We zijn vergeten te vertellen wie we zijn: 
Dit klinkt misschien wat raar! Maar we merken dat er veel mensen cq doelgroepen zijn die niet 
weten dat we zo’n een mooie atletiek vereniging hebben. Voor het voortbestaan van onze club is het 
belangrijk dat we blijven en meer gaan uitdragen dat we een fantastische club zijn en dit nog meer 
aandacht willen geven.  
 

De toekomstvisie kent 3 speerpunten;  

1. Bestuursmodel 
2. Communicatie 
3. Sponsoring 

 
 
1 Bestuursmodel:  

Het is belangrijk om te werken vanuit een goede en duidelijke bestuursstructuur. Zo verdelen we de  
verantwoordelijkheden en zijn er duidelijke aanspreekpunten. Dit  is goed voor de communicatie 
tussen de commissies/werkgroepen en het bestuur. Het organogram is een hulpmiddel en 
instrument om dit inzichtelijk te maken.   
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We maken de volgende onderverdeling:  
 
Strategie    Structuur   Cultuur 
Atletiekvereniging de Keien   Organogram   Recreatiesport 
Stadion de Kuip    Beleidsvelden   Wedstrijdsport 
Toekomststrategie   Bestuurders en coordinatoren Leden versus vrijwilligers 
 

 

2  Communicatie:  
Wie zijn we, wat doen we en wat kunnen we? Momenteel ligt prioriteit ligt bij het bemensen van de 
commissie PR en Communicatie. En invullen van de (bestuurs-) vacature op dit beleidsvlak.  
 
3.Sponsering: 
Prioriteit ligt bij het bemensen en versterken van de commissie Sponsering.  
 

7. Bestuur  
Aftredend:  
Theo van Kessel treedt met ingang van 01-01-2024 af als voorzitter. Door zijn vertrek onstaat er een 
vacature. De zoektocht heeft tot op heden nog geen nieuwe voorzitter opgelevert. We komen graag 
in gesprek met geinteresseerden voor deze functie.  
 
Verkiesbaar:  
We hebben 2 kandidaten die zich verkiesbaar stellen als bestuurslid. Christian Plompen en Frank 
Sjoerdsma hebben het afgelopen half jaar meegelopen met het bestuur en taken opgepakt. Beide 
kandidaten zijn met een overgrote meerderheid van de stemmen gekozen.   
 
Vacture:  
Momenteel zijn we nog op zoek naar een bestuurslid die zich gaat bezig houden met PR en 
Communicatie. We komen graag in gesprek met geinteresseerden voor deze vacature.  
 
 

 

  

 

 

 

 

    

  

 

    

     

   

WEDSTRIJDZAKEN

SECRETARIS

COMMUNICATIEBELEID

PR & COMMUNICATIE 

? Antoon Goorts Christian Plompen

VOORZITTER

SPORTTECHNISCH BELEID

FACILITAIRE ZAKEN                       

FACILITAIR BELEID VRIJWILLIGERSBELEID

  VRIJWILLIGERSZAKEN SPORTTECHNISCHE ZAKEN  

Bestuur: 3 personen

ACCOMODATIEBELEID

Recreantenatletiek en 

Wandelen    
Wedstrijdatletiek en Jeugd                               

STICHTING DE KUIP

SPONSORBELEID

SPONSORING 

Frank Sjoerdsma Wouter Lintsen

ORGANISATIE EN TOEKOMST

Theo van Kessel

Debby Hoven

PENNINGMEESTER

Jan Smets
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Het aangepaste rooster ziet er na de aanpassingen als volgt uit: 
 

B = Benoemd       A = Aftredend  
H = Herkiesbaar   O1 = 1e keer herkozen 
 

 

8. Begroting  en Contributie 2024 
We verwachten voor 2023 een licht positief resultaat van ca € 2.000,-  
Dit resultaat is het gevolg van: 
lichte stijging van de ledenaantallen: 473 ten opzichte van 460 begroot 

- hogere wedstrijdinkomsten  en kantine-opbrengsten  
- lagere kosten 

 
We hebben van de gemeente een compensatie in de gestegen energielasten ontvangen van € 6.000,- 
Deze is verwerkt is een lagere huursom vanuit de Kuip. Tegelijkertijd hebben we deze inkomsten 
doorvertaald naar onze leden door de voorgenomen contributieverhoging van 14,6 % met dit bedrag 
te verlagen. De verhoging van de contributie werd daarmee verlaagd tot ruim 4 %.  
In onze voorjaarsvergadering wordt het definitieve resultaat bekend. 
 
De begroting 2024 sluit op een klein overschot.  

 

 

 

 

Bestuur Functie Jaren 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Theo van Kessel 
 

Voorzitter 3  B  O1 A   

Jan Smets 
 

Penningmeester 3  B O1   A 

Debby Hoven 
 

Secretariaat 3  B   
 

 

Antoon Goorts 
 

Facilitair 4 B    
O1 

  

Wouter Lintsen Sporttechnisch 
 

    B   

 
Frank Sjoerdsma 

 
Sponsoring  

     B  

 
Christian Plompen  

 
Vrijwilligerszaken  

     B  

 
Vacature 

 
Communicatie  
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Belangrijkste punten: 

- Verhoging van de huur met 3 %  

- Aantal leden: verwachting kleine toename 473. De verwachting is dat we met de acties zoals 

Start to Run en Start to Walk  we het ledenbestand op dit niveau kunnen houden.  

- Verhoging contributie  met 4,2 %. Dit is het prijsindexcijfer dat de gemeente Maashorst in 

haar begroting aanhoudt. 

- Handhaving van de trainingsvergoedingen op hetzelfde niveau 

- Budget voor extra advisering rondom communicatie/pr ( € 1.000,-) 

- Vrijmaking van een budget van € 1.500,- voor een vrijwilligersdag/avond 

We zien nu  af van een extra verhoging van 5 % bovenop het prijsindexcijfer. Tot deze extra 

verhoging is al in de ALV van 2022 besloten, maar de doorvoering ervan willen we laten afhangen van 

de verdere ontwikkelingen van de plannen rondom upgrading kantine en versterking communicatie 

Voorstel: 
Vaststellen van de begroting 2024 
 
Vraag Twan Bongers:  
Waarom wordt de vergoeding van de trainers niet verhoogd?  
 
Jan Smets:  
We houden ons wat betreft vergoeding aan de regels van de belastingdienst. Overigens zijn de 
vergoedingen in 2023 wel verhoogd.  

 

Peter Houts:  
Is dit overlegt met de trainers? Ik pleit ervoor om de vergoedingen wel te verhogen.  
 
Jan Smets:  
Als er nieuwe elementen komen die van invloed zijn op dit vraagstuk dan zullen we dit besluit 
heroverwegen.  
 
De begroting 2024 wordt door de algemene ledenvergadering goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
Contributie 2024 
De contributie zal worden verhoogd met het prijsindexcijfer. Voor 2023 betekent dit een verhoging 

van 4,2%.  
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9 Rondvraag 
 
Peter Mijsberg: 
Hoe staat het met de lichtmasten?  
 
Jan Smets:  
We zijn helaas uitgesloten bij het algemene beleid van de gemeente. Wel hebben we besloten om te 
investeren in nieuwe lichtmasten. (led verlichting). De Kuip gaat een investering plegen van 50.000,- 
tot 70.000,- euro. Dit wordt deels opgebracht door de stichting de Kuip en deels door een lening van 
de Keien. We moeten hiervoor een vergunning aanvragen bij de gemeente. Verwachting is dat het in 
voorjaar 2024 kan worden uitgevoerd.  
 
Peter Mijsberg:  
Vorig jaar waren er aandachtspunten voor de huidige staat van de baan. Hoe staat het er mee?  
 
Jan Raijmakers:  
De offerte is inmiddels ontvangen, geschatte kosten 100.000 euro. Er is door het bedrijf geadviseerd 
om hiermee nog een aantal jaren te wachten. Er zijn wel maatregelen genomen.  Zo is de 
poolstokmat 180 graden gedraaid waardoor de aanloop nu veilig is voor wat betreft de afzet.  

 

Julia Timmers:  
Mogen de wandelaars meer dan 2x per week wandelen? Hoe kunnen ze lessen inhalen?   
 
Debby Hoven:  
Als het gaat om inhalen van een les dan kunnen de wandelaars aansluiten bij één van de bestaande  
wandellessen. Aanvulling Anita Goorts: aansluiten gaat niet zondermeer aangezien er groepen zijn 
die erg groot zijn. Graag van te voren contact opnemen met de trainer of het mogelijk is.  
 
Wat betreft aantal x trainen. Volgend jaar wordt gekeken naar de contributie samenstelling. We 
zullen deze vraag daarin ook meenemen.  
 
Maria van Summeren;  
Lopen de wedstrijdatleten senioren en masters in clubtenue? 

 

Peter Mijsberg:  
Het is niet verplicht om in clubtenue te lopen. In principe doen we dit wel bij landelijke en nationale 
wedstrijden. Behalve bij EK wedstrijden, dan vertegenwoordig je je land en lopen we dus in oranje 
kleding.  
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Twan Bongers:  
Hoe zit het met de verbinding van de Kuip? De financiële cijfers van de Kuip worden bijvoorbeeld niet 

besproken terwijl er wel wordt gevraagd om financiering door de Keien voor de nieuwe verlichting? Ik 

maak me hier zorgen over, wat komt er dan nog meer op ons af?  

 
Jan Smets: 
Een terechte vraag. 30 jaar geleden is de scheiding Kuip en Keien ontstaan door een toenmalige BTW 
reglement. Beheer en uitvoering zijn hiermee losgekoppeld. In het verleden zijn er over en weer 
leningen verstrekt. We hebben informatie ingewonnen bij de notaris. Hij adviseert om deze situatie 
voorlopig zo te houden.  
 
Weer samenvoegen of niet? Dan is afhandelijk van de visie op de langere termijn. Waar wil je als 

verening naar toe? Houden we de baan in eigen beheer of gaat het naar de gemeente?  

Het bestuur gaat nadenken over hoe de cijfers van de Kuip inzichtelijk zijn te maken in samenhang 

met de cijfers van de Keien.  

 

10 Afsluiting 
Voorzitter bedankt iedereen voor hun komst en deelname. Op 6 december 2023 staat de volgende 

algemene ledenvergadering gepland met als onderwerp wijziging statuten. Hiervoor hebben de leden 

al een uitnodiging ontvangen. In april 2024 staat de daarop volgende algemene ledenvergadering 

gepland.  Uitnodiging en agenda volgt per email.  
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Presentie lijst  

Aantal Naam    

1 Ad de Wit  31 Julia Smeehuizen 

2 Albert van de Rijt  32 Julia Timmers 

3 Anita Goorts  33 Leo Nederkoorn 

4 Annelieke van der Linden  34 Lynda Beem 

5 Annette van de Heuvel  35 Marc van Gils 

6 Ans Nabuurs  36 Marcel Bos 

7 Arie van Grunsven  37 Marcel de Beer 

8 Bas van Summeren  38 Maria van Summeren 

9 Bontko Drenth  39 Mark van Tiel 

10 Carlo van Hout  40 Max Kuijpers 

11 Christian Plompen  41 Moniek Reijs 

12 Cora van Nieuwenburg  42 Nellie Laurenssen 

13 Egon Meulemans  43 Nellie van Dijk 

14 Elke vd Broek  44 Nicole Verstappen 

15 Erik de Groot  45 Paul van Reijmersdal 

16 Eugene Lommen  46 Peter Upberg 

17 Frank Sjoerdsma  47 Peter vn Houts 

18 Frans van Dooren  48 Petra van Oort 

19 Frans van Uden  49 Piet van Oort 

20 Geert Kuijpers  50 Renée Kampers 

21 Geert vd Akker  51 Rina Brugmans 

22 Gerrit  Laurenssen  52 Rob Hoevenaars 

23 Helma vd Hanenburg  53 Roel van Oort 

24 Henny Verstegen  54 Ronnie Langens 

25 Jan Jans  55 Theo Bouwmans 

26 Jan Raijmakers  56 Tinie Bekkers 

27 Janna Hoven  57 Toon van de Berg 

28 Jo van de Donk  58 Twan Bongers 

29 Joost Gerrits  59 Twan Opheij 

30 Jos Smits  60 Will Pepers 

   61 Rachel Leenders 
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Bestuur 

Theo van Kessel 

Debby Hoven  

Jan Smets 

Antoon Goorts 

Wouter Lintsen 

 

 

Afwezig met kennisgeving  

Naam    

Aart Kleinendorst  Jos Bevers 

Albert van Berlo  Lea van Creij 

Anja Bekkers  Maarten van Rhijn 

Anneke Regterschot  Maarten Vissers 

Bert Timmermans  Maria-Elise Koenders 

Bertiel van Blokland  Marja Gabriels 

Betsie van Tiel  Michel van den Nieuwendijk 

Caroline van de Mosselaer  Nicola van der Heijden 

Charlotte Brum  Okko Schook 

Didi Ven   
Franci Weijts  Peter Claassen 

Gerard van de Hei  Petra Langenhuijzen 

Hans vd kolk  Ria van Tiel 

Hein Verhoeven  Rifka Bahlmann 

Helma Vloet  Ronny van den Boogaard 

Huub Laumen  Sabene van Summeren 

Ines van Oort  Sabine Iltink 

Ingrid Brekelmans  Sep de Mol 

Jacoba Wassenberg  Susanne Vissers 

Jean-Pierre Hoeboer  Tonia Rooijendijk 

Jeroen Raijmakers  Walter Hoff 

Jeroen Vogels  Wieske vd Wijst 

Jessica van den Boogaard  Wilma van Kasteren 

joke van Lanen     

Joke van Riel   

   
 


